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Jason Archer is a rising young executive at Triton Global, the world's leading
technology conglomerate. Determined to give his family the best of everything, he has
secretly entered into a deadly game of cat and mouse. He is about to disappear -
leaving behind a wife who must sort out his lies from his truths, an air-crash
investigation team that wants to know why the plane he was ticketed on suddenly fell
from the sky, and a veteran FBI agent who wants to know it all. Soon the startling truth
behind Jason Archer's disappearance explodes into a sinister plot with the murder of
the country's single most powerful individual. And Archer's wife, Sidney, is plunged
straight into the violence that is leaving behind a trail of dead bodies and shocking,
exposed secrets.
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书评

要不是小柴借给我看，估计永远也不知道这个美国佬和他写的悬疑书的。
以最快的速度看完，简直就是美国大片，如果忽略时间的话。
向来是对畅销书和悬疑玄幻之类的书不屑一顾乃至嗤之以鼻的。
就跟不喜欢科幻片一样抵制这类书。
就像吃斋很久的人突然吃到略带油腻但十分可口的大...  
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最近看的书，作者戴维·鲍尔达奇：1960年出生于美国弗吉尼亚。戴维·鲍尔达奇已
出版了十几部长篇小说，包括《绝对权力》、《死神操盘手》、《彩票中奖者》、《简
单真相》、《拯救费斯》、《祝你好运》、《终极悍将》、《圣诞列车》、《死亡时刻
表》、《死神计时游戏》、新成人...  
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